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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  05/04/2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  1) Υπουργό  Εθνικής Άμυνας 

            2) Υπουργό Υγείας   

             

 

ΘΕΜΑ:  «Σημαντικά προβλήματα για τα ανεμβολίαστα στελέχη των 

Ενόπλων Δυνάμεων που έχουν τεθεί σε αναστολή.» 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

 

Τα δεκάδες προβλήματα που αντιμετωπίζουν τα ανεμβολίαστα στελέχη 

των Ενόπλων Δυνάμεων που έχουν τεθεί σε αναστολή, επισημαίνουν μέλη 

της ΠΟΕΣ σε σχετικό υπόμνημα τους.  

 

Σύμφωνα με το άρθρο 206 του Ν. 4820/2021 όσα  ανεμβολίαστα στελέχη 

των Ενόπλων Δυνάμεων είχαν μετατεθεί σε υγειονομικές δομές κατόπιν 

υπηρεσιακής διαταγής τέθηκαν από 01/09/2021 σε αναστολή καθηκόντων, 

χωρίς επιμέτρηση των συντάξιμων χρόνων υπηρεσίας και χωρίς δικαίωμα 

ασχολίας σε άλλη εργασία.  

 

Πρόκειται για μια άκρως τιμωρητική στάση απέναντι σε στελέχη που 

έχουν ορκιστεί  να υπηρετούν την πατρίδα και τα εθνικά ιδεώδη. Η 

κυβέρνηση της ΝΔ επιλέγει να παροπλίζει στελέχη των Ενόπλων 

Δυνάμεων που δεν εμβολιάστηκαν, στερώντας τους τα προς το ζήν και 

στερώντας τις υπηρεσίες τους από την πατρίδα, με μοναδικό γνώμονα το 

είδος υπηρεσίας που αυτοί έχουν τοποθετηθεί.  

 

Το ίδιο δυστυχώς ισχύει και τα στρατιωτικά στελέχη του υγειονομικού  

που υπηρετούν  σε νοσοκομεία που ευρίσκονται σε στρατοπεδικές 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

4534

Ημερομ. Κατάθεσης:

7/4/2022



2 
 

εγκαταστάσεις συστεγαζόμενες με άλλα συγκροτήματα, στα οποία 

παρατηρείται μια επιπλέον αδικία. Συγκεκριμένα, στα συστεγαζόμενα 

συγκροτήματα  υπηρετούν κι άλλα στελέχη πλην υγειονομικού, και 

οπλίτες θητείας, οι οποίοι τυγχάνουν ανεμβολίαστοι. Συνεπώς, για τους 

μεν πρώτους ισχύει η κύρωση της αναστολής από τα στρατιωτικά 

καθήκοντα επειδή είναι ανεμβολίαστοι υγειονομικοί, ενώ για τους δε 

δεύτερους συνεχίζει η υπηρεσία τους και η  θητεία τους φυσιολογικά.  

 

Είναι απορίας άξιο γιατί υπάρχει αυτή η άνιση μεταχείριση ανάμεσα στα 

στελέχη υγειονομικού και στα λοιπά στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, 

από τη στιγμή που κυκλοφορούν στα ίδια κτήρια, ίδιους χώρους και 

διαδρόμους και έχουν έναν κοινό σκοπό, ήτοι την υπηρεσία τους προς την 

πατρίδα. 

 

Υπενθυμίζεται δε, ότι πολλοί εκ των στελεχών που έχουν τεθεί σε 

αναστολή, τυγχάνουν οικογενειάρχες με αυξημένες ανάγκες λόγω των 

εξόδων που απαιτεί η ανατροφή των τέκνων τους και η στήριξη της 

οικογενειακής στέγης. 

 

Βάσει των ανωτέρω, 

 

Ερωτώνται οι Υπουργοί: 

1) Σε τι ενέργειες θα προβείτε, προκειμένου να αποκατασταθεί αυτή η 

ανισότητα ανάμεσα στα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων; 

2) Τα ανεμβολίαστα στελέχη που δεν υπηρετούν σε δομές υγείας θα 

υπολογιστούν στις επερχόμενες μεταθέσεις; 

3) Επιβεβαιώνετε το γεγονός ότι ορισμένα στελέχη εν μέσω 

αναστολής, μετατέθηκαν σε άλλη υπηρεσία; 

4) Σε περίπτωση επιστράτευσης, τα ανεμβολίαστα στελέχη που έχουν 

τεθεί σε αναστολή θα τοποθετηθούν σε επιχειρησιακές θέσεις; 

5) Προτίθεσθε να επιτρέψετε σε ανεμβολίαστα στελέχη που έχουν 

τεθεί σε αναστολή να επιστρέψουν σε  υπηρεσίες εκτός 

υγειονομικών δομών, έτσι ώστε να προσφέρουν στην πατρίδα; 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

                              Αντώνιος Μυλωνάκης 




